

Protokoll DS-möte nr 5-2018

Plats: Örnberg

Närvarande

Niklas Blomqvist, Martin Braxell, David Lindberg, Håkan Persson, Anders (Tholbox) Tholsson

§ 1 Mötet öppnas

- Anders förklarade mötet öppnat.

§ 2 Val av sekreterare för mötet

- Niklas valdes till sekreterare.

§ 3 Val av justerare för mötet att jämte ordföranden justera protokollet

- David valdes till justerare

§ 4 Godkännande av dagordning

- Dagordningen godkändes.

§ 5 Godkännande av föregående protokoll

- Föregående protokoll godkändes.

§ 6 Ekonomi

- Diskussion kring till bidrag för WSJ. Det är 85 anmälda från Södertörns scoutdistrikt hitintills. Vi borde föreslå att man avsätter pengar i nästa års budget. Vi bör bara betala ut till de som aktivt söker och vi bör göra en motprestation (t ex berätta på Facebook eller i kåren).
- Niklas får i uppdrag att fundera på nytt namn till ekonomisk stämma.
- Vi noterar att vi behöver skilja på stipendieansökningarna och kursavgiftsersättningar. Vi behöver ta fram ett förslag till kårerna att titta på. Martin föreslår ett Excelark med namn, ev medlemsnummer, vilken kurs och kostnad det är.
- S:t Mina har ansökt om pengar för lokal till ledarkurs och upprustningsbidrag till stugan Utkanten.
- Ansökningar för stipendier och kursavgifter:
Samer Qaryaqos, S:t Tomas scoutkår har ansökt om bidrag för TG.
Nacka Sjöscoutkår ansöker om patrulledarutbildning i påskhelgen för Lisa Bergqvist, Frida Leine, Alice Frisk, Sydney Tunér, Maya Kastlander, Alexandra Nordgren.
Pontus Andersson, Huddinge, har ansökt om pengar för Biscayasegling.

Mötet beslöt:

- att föreslå att distriktet avsätter pengar i 2019-års budget för bidrag till WSJ och att vi informerar om hur bidragsprocessen kommer att gå till,
- att vi ska ta fram ett förslag på motprestation för att erhålla ett stipendie,
- att bevilja S:t Minas ansökan om ersättning för lokalhyra i samband med kurs om 2200 kr,
- att ersätta Nacka sjöscoutkårs utlägg för Leda patrull,
- att bevilja Samer Qaryaqos stipendieansökan med 4900 kr,
- att bevilja Pontus Anderssons stipendieansökan med 2000 kr,
- att **Martin och Håkan** tar fram ett förslag för blankett för kursersättningar och
- att **Niklas** tar fram ett förslag till nytt namn på den ekonomiska stämman.

Protokoll DS-möte nr 5-2018

Plats: Örnberg

§ 7 Arrangemang

- Tholbox har ordnat priser till Distriktets dag.
- Scouternas dag gick bra meddelade Martin.
- Det är uppstartsmöte för Scouternas Natt den 16 maj. Kjelle har planerat att gå och vill gärna ha med fler deltagare.

Mötet beslöt:

- att **Martin** mailar Kjelle och meddelar att det är bra att Kjelle går.

§ 8 Utbildning

- Vi tar ett möte med Utbildningsgruppen för att få ett bättre grepp om ekonomin.
- Leda scout och Leda avdelning har genomförts på Gotland.
- Första Leda kår har genomförts i Stockholm. Martin gick kursen.

§ 9 Kårutveckling / konsulent

- Scouternas förvaltningsgrupp har gjort en skrivelse till Nacka Sjöscoutkår rörande deras stadgeändring om att inte tillåta personer under 18 i distriktsstyrelsen.
- Nacka Sjöscoutkår har fått besked att deras scoutstuga ska rivas.
- Tholbox var på Fisksättras loppmarknad. Den verksamhet som Fisksätra håller är familjescouting med ett par veckors intervall.
- Botkyrka har problem med sin scoutlokal som de hyr av kommunen.
- Södertälje Sjöscoutkår har haft sitt första möte. Vi hälsar dem välkomna till Södertörns Scoutdistrikt.
- David menar att distriktet bör stödja kårer i t ex lokalfrågor gentemot kommunen. Vi bör fundera på hur vi ska bättre stötta kårerna.

Mötet beslöt:

- att **David** förbereder några diskussionspunkter kring hur distriktets bättre kan stötta kårerna

§ 10 AU

- AU planerar Somm:ARR och Försmak. Martin har meddelat att deras budgetförslag för Somm:ARR är OK.
- Somm:ARR äger rum 18-19 maj.

§ 11 Rover-AU

- Håkan tar återigen kontakt med Robert Lesaque om utskick.

§ 12 Kommunikation och hemsida

- Håkan har anmält vårt intresse att delta i utvärderingen av den nya hemsidemallen.

§ 13 Distriktsläger

- Det är bra uppslutning för LÄKO. Kassör saknas än så länge.
- Tholbox har kontaktat Stefan med frågan om lägerplats.

§ 14 Kommande möten

- DS-möten:
Torsdag 7 juni kl 18.15 - 21.00, DS-möte med "terminsavslutning"
Onsdag 4 juli kl 18.15 - 21.00, DS-möte

Anders tackade och avslutade mötet

#3



2018-05-03

Protokoll DS-möte nr 5-2018

Plats: Örnsberg

Niklas Blomqvist,
Sekreterare

Anders Tholsson,
Ordförande

David Lindberg,
Justerare